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Bayer gaat etiket van insecticide Confidor
aanpassen
nieuws

Minister van Volksgezondheid en Dierenwelzijn Rudy Demotte is het eens geworden met
Bayer, producent van het insecticide Confidor, om de etikettering ervan aan te passen.
Tegen het najaar moet de wijziging zijn doorgevoerd. De minister heeft daarover een brief
geschreven aan diverse Waalse milieuverenigingen. Die willen dat het product verboden
wordt omdat het schadelijk is voor bijen, maar een verbod komt er dus niet.
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Minister van Volksgezondheid en Dierenwelzijn Rudy Demotte is het eens geworden met Bayer,
producent van het insecticide Confidor, om de etikettering ervan aan te passen. Tegen het najaar
moet de wijziging zijn doorgevoerd. De minister heeft daarover een brief geschreven aan diverse
Waalse milieuverenigingen. Die willen dat het product verboden wordt omdat het schadelijk is voor
bijen, maar een verbod komt er dus niet.
Dinsdag vroeg de Waalse milieuvereniging Nature et Progrès op een persconferentie dat insecticiden
op basis van imidaclopride en fipronil zouden verboden worden omdat ze de bijenpopulatie
aantasten. De stoffen zitten in het insecticide Confidor, dat gebruikt wordt in de landbouw en de
boomgaarden, maar ook door particulieren die er hun bloemen mee beschermen.
Demotte laat Nature et Progrès en andere milieuverenigingen die het probleem al hebben aangekaart
nu weten dat de etikettering voor particulier gebruik wordt aangepast. Bayer heeft zich er tijdens een
gesprek toe geëngageerd om de consument beter te informeren, aldus de minister. Zo verdwijnen
foto's van bloemen en planten van de verpakking, wordt er duidelijk vermeld dat het product niet
mag worden gebruikt tijdens de bloei en komt er ook een indicatie om het insecticide niet te
gebruiken in de buurt van bijen.
De tekst die handelt over de dosering, wordt vergroot en vetter afgedrukt. "Dit is enkel nodig voor
particulieren", aldus woordvoerster Michèle Vanderplaetsen. "Professionele gebruikers, zoals
landbouwers, weten wanneer ze het product kunnen gebruiken".
Demotte wijst er in zijn brief ook op dat elke beslissing om een insecticide op de markt toe te staan,
genomen is na een grondige wetenschappelijke evaluatie, dat hij de bijenproblematiek al sinds een
aantal jaren aandachtig opvolgt en er een studie aan de gang is, gefinancierd door het Waals Gewest,
om beter de oorzaken van de afname van de bijenpopulatie te achterhalen.
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